
                                            

Επιστολή των δημάρχων Αλίμου, Γλυφάδας και Ελληνικού-Αργυρούπολης  
για το πρώην αεροδρόμιο Ελληνικού  στον Πρέσβη του Κατάρ στην Αθήνα.  

                                                                      Αργυρούπολη 14-3-2011                         

Κύριε Πρέσβη   

Πληροφορηθήκαμε από τα ΜΜΕ ότι  το επενδυτικό ενδιαφέρον της χώρας 
σας για την «αξιοποίηση» του πρώην αεροδρομίου στο Ελληνικό, 
επαναβεβαιώθηκε κατά τις πρόσφατες επαφές ελληνικού κυβερνητικού 
κλιμακίου στη Ντόχα. 

Η επιχειρούμενη «αξιοποίηση»  αφορά τον τελευταίο ελεύθερο, δημόσιο 
και  ενιαίο μεγάλο χώρο στο λεκανοπέδιο της Αθήνας, καθοριστικής 
σημασίας για το κλίμα της Αττικής και την υγεία  και την ποιότητα ζωής 
των κατοίκων της.  

Εμείς εκφράζοντας το ζωτικό συμφέρον και τη θέληση όχι μόνο  των 
δημοτών μας  αλλά και των κατοίκων του λεκανοπεδίου: 
- παραμένουμε  σταθεροί στην τεκμηριωμένη θέση μας να γίνει ο χώρος 
μητροπολιτικό πάρκο υψηλού πρασίνου με ήπιες πολιτιστικές, αθλητικές 
και άλλες κοινωφελείς χρήσεις και 
- επιβεβαιώνουμε την πρόθεση μας  να αντιταxθούμε  σε κάθε άλλο 
σχεδιασμό. 
Ζητάμε να προσδιορίσετε σύντομα  μια συνάντηση  μαζί μας  προκειμένου 
να σας ενημερώσουμε εκτενώς για  τις απόψεις μας. 

 

Οι Δήμαρχοι 

Αλίμου                                    Θάνος Ορφανός 

Γλυφάδας                                Κώστας Κόκκορης 

Ελληνικού-Αργυρούπολης         Χρήστος Κορτζίδης 

 


